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2. schůze Rady pro podporu infrastruktury Státního 

fondu audiovize 

 

Číslo jednací: SFKMG/8317/2025-MI 

 

Místo konání 

Program Zoom 

Datum konání 

25. června 2025  9:30 – 11:00 hodin 

Přítomni – Rada 

Daniel Krátký, Daniel Kubelka, Zdeňka Hubáček Kujová, Markéta Prchalová, Marta Švecová 

 

Přítomni – Státní fond kinematografie  

Marie Ilkivová, Tereza Tylová, Pavlína Vítková 

Ověřovatel 1  

Daniel Krátký 

Ověřovatel 2 

Daniel Kubelka 

Zapisovatelka  

Marie Ilkivová 

 

1. Schválení programu jednání 

Usnesení č. 3D/2025 

Program jednání 

1. Schválení programu jednání 
2. Rozhodování o výzvě: 

a. 2024-3-4-31 Distribuce filmu 
3.  Ostatní 
a. Služební cesty radních 
b. Uzavření výzvy 2024-3-4-31 Distribuce filmu 

Přítomni: 5 

Pro: 5 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
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3. Rozhodování o výzvě 

Rada rozhodovala v rámci tohoto jednání o žádostech o podporu kinematografie v této výzvě: 

 

2024-3-4-31 Distribuce filmu 

 

Rada nejprve vedla zevrubnou debatu o rozhodované výzvě, jejích specifikách a prioritách Státního fondu audiovize. 

Následovala debata o jednotlivých žádostech. Při diskuzi nad projekty Rada formulovala svá zdůvodnění. Každý člen 

Rady v průběhu hodnocení předložil své argumenty, které se staly podkladem k finálnímu hodnocení žádostí i k 

obecnému textu o prioritách při rozhodování výzvy. 

Výsledkem rozhodování o výzvě je tabulka s průměrným bodovým hodnocením členů Rady, bodovým hodnocením 

každého člena Rady jmenovitě, obecné priority Rady při posuzování projektů a slovní hodnocení každého projektu. 

 

2024-3-4-31 Distribuce filmu 

Prvního kola posuzování se zúčastnili čtyři členové rady pro podporu Infrastruktury přítomných na jednání (Daniel 

Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová a Marta Švecová).  

Průběh posuzování – 1. kolo 

Členové Rady obodovali projekty a své bodové hodnocení předali Kanceláři Fondu. Kancelář provedla výpočet 

bodového hodnocení a tento výpočet s bodováním jednotlivých členů Rady vrátila všem členům ke kontrole. Žádný z 

členů nevznesl proti výsledkům bodování žádné námitky a každý člen si mohl ověřit, že jeho bodování bylo započítáno 

tak, jak jej odeslal. 

Průběh posuzování – 2. kolo 

Na základě výpočtu průměrného bodového hodnocení byly projekty seřazeny od těch, které získaly nejvyšší průměrné 

hodnocení, a rada Infrastruktury po diskuzi schválila rozdělení finančních prostředků alokovaných v této výzvě. 

Usnesení č. 4D/2025 

Rada Infrastruktury Státního fondu audiovize schvaluje rozdělení finančních prostředků v rozhodování o projektech 

podaných v rámci výzvy 2024-3-4-31 Distribuce filmu. 

 

Přítomných: 4 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová a Marta Švecová) 

Nepřítomných: 0 

Pro: 4 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová a Marta Švecová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Příloha č. 1 — Výsledky rozhodování výzva 2024-3-4-31 Distribuce filmu. 
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2. Ostatní 

Služební cesty radních 

Usnesení č. 5D/2025 

Rada pro podporu Infrastruktury schvaluje služební cestu předsedkyně rady Infrastruktury Marty Švecové na festival 
Letní filmová škola v termínu 28.-30.7.2025 (dvě noci). 
 
Přítomných: 5 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová, Markéta Prchalová a Marta Švecová) 

Nepřítomných: 0 

Pro: 4 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová a Markéta Prchalová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Marta Švecová) 

 

Usnesení č. 6D/2025 

Rada pro podporu Infrastruktury schvaluje služební cestu místopředsedkyně rady Infrastruktury Zdeňky Kujové na 
festival Letní filmová škola v termínu 27.-29.7.2025 (dvě noci). 
 
Přítomných: 5 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová, Markéta Prchalová a Marta Švecová) 

Nepřítomných: 0 

Pro: 4 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Markéta Prchalová a Marta Švecová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Zdeňka Kujová) 

 

Usnesení č. 7D/2025 

Rada pro podporu Infrastruktury schvaluje služební cestu radního rady Infrastruktury Daniela Krátkého na festival Letní 
filmová škola v termínu 28.-29.7.2025 (jedna noc). 
 
Přítomných: 5 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová, Markéta Prchalová a Marta Švecová) 

Nepřítomných: 0 

Pro: 4 (Daniel Kubelka, Zdeňka Kujová, Markéta Prchalová a Marta Švecová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Daniel Krátký) 

 

Uzavření výzvy 2024-3-4-31 Distribuce filmu 

 

Usnesení č. 8D/2025 

Rada vzala na vědomí návrh na stažení průběžné výzvy 2024-3-4-31 Distribuce filmu a její uzavření k 25.6.2025 z 

důvodu vyčerpání alokace. Vyhlášení následující průběžné výzvy Distribuce filmu rada Infrastruktury předběžně plánuje 

konec srpna, je však vázána schválením Statutu, KRA a KK2026 představenstvem SFA a vládou ČR. SFA přistoupil k 

uzavření výzvy z důvodu zamezení zbytečné administrativní zátěže na straně žadatelů i Fondu při administraci projektů, 

které by kvůli chybějícím prostředkům nebylo možné podpořit. 

 

Přítomných: 5 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová, Markéta Prchalová a Marta Švecová) 

Nepřítomných: 0 

Pro: 5 (Daniel Kubelka, Daniel Krátký, Zdeňka Kujová, Markéta Prchalová a Marta Švecová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
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Ověřili: 
Daniel Kubelka, Daniel Krátký 
 
 
Zapisovatelka: 
Marie Ilkivová 
 
 
Předsedkyně 
Marta Švecová 
 

Příští jednání rady pro podporu Infrastruktury proběhne v termínu 6.8.2025. 
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